
El passat dijous dia 17 de desembre de 2018 es va dur a terme el plenari del 

Consell Escolar del centre, en el que es van tractar els temes que seguidament 

us adjuntem a mode de breu resum: 

 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació de l’acta anterior 

 

2. Presentació membres nous: el Sr Joan Bonmatí i el Sr. Josep Creus són 

els nous representants del sector mares i pares, de resultes de les 

eleccions celebrades el passat 27/11/2018.  Es fa una ronda de 

presentació dels nous membres. 
 

3. Organització i funcionament del Consell Escolar: La Sra. Maria Horra 

reparteix un full del departament amb les orientacions per als 

representants dels pares i mares en el consell escolar. Informa que, 

segons normativa, les reunions es realitzen un cop per trimestre, però 

l’escola normalment n’organitza dues cada trimestre. 
 

4. Assumptes sobrevinguts: A partir del 07/12/2018 es canvia el nom de 

Departament d'Ensenyament pel nom de Departament d'Educació. 
 

5. Precs i preguntes: El Sr. David Monné comenta que alguns pares han 

demanat que s’informi sobre la possibilitat de la jornada continuada. La 

Sra. Maria Horra comenta que es va parlar amb el Departament i que, en 

aquest curs 18/19, el Departament d’Educació prioritza fer una avaluació 

del model de jornada continuada amb la que ja funcionen altres centres, 

així com la implantació del model d’Institut escola arreu del territori. Per 

aquest motiu, el Departament no contempla la possibilitat que nous 

centres puguin realitzar la petició per fer jornada continuada. Es crea un 

debat sobre els pros i contres de la jornada continuada. 

 

Llibertat Roca 

Representant del sector mares i pares 


